

兹证明

东莞市鹏昊电子有限公司

统一社会信用代码: 91441900324840612M

经营地址: 广东省东莞市石碣镇石碣明珠西路 21 号 2 栋 401 室注册地址: 广东省东莞市石碣镇石碣明珠西路 21 号 2 栋 401 室

的质量管理体系适用于

医疗器械(助听器)用电感线圈的生产

已经 NQA 根据标准

ISO 13485:2016

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其质量管理体系,并由 NQA 进行监督。 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格,此证书方继续有效。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www. cnca. gov. cn)上查询 SNQA 查询网站: www. snqa. com. cn

LN AL



POGNITION ARRANGEMEN

证书号:

132717

初次发证日期:证书有效期至:

2023年07月19日2026年07月19日



0015



This is to certify that the Quality Management System of

Dongguan PengHao Electronics Co., LTD.

Unified Social Credit Code: 91441900324840612M

Operation Address: Room 401, Building 2, No. 21, Shijie Mingzhu West Road, Shijie Town,

Dongguan City, Guangdong Province, China

Registered Address: Room 401, Building 2, No. 21, Shijie Mingzhu West Road, Shijie Town,

Dongguan City, Guangdong Province, China

applicable to

Production of Inductive Coils for Medical Devices (Hearing Aids)

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

ISO 13485:2016

This registration is subject to the company maintaining a quality management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

Certified Clients shall accept regular surveillance assessments, the validity of certificates shall be maintained for the positive result of audit.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website (www.cnca.gov.cn) SNQA's website: www.snqa.com.cn

L.N. Ph

Certificate Number:

132717

Managing Director



Issue Date: 19 July 2023

Valid Until:

19 July 2026



0015





认证证书

兹证明

东莞市鹏昊电子有限公司

中国广东省东莞市石碣镇石碣明珠西路21号2栋401室 523000

经NSF-ISR评估,已建立的质量管理体系符合如下标准:

IATF 16949:2016

认证范围: 电子元件(线圈)的生产

删减:产品设计

IATF 证书编号: 0477007

证书编号: C0757779-TS1 证书颁发日期: 21-JUN-2023

注册日期: 18-JUN-2023 到期日期*: 17-JUN-2026 Sameer Vachani

Senior Director, NSF-ISR



NSF International Strategic Registrations

789 North Dixboro Road, Ann Arbor, Michigan 48105 | (888) NSF-9000 | www.nsf-isr.org



Certificate of Registration

This certifies that the Quality Management System of

Dongguan Penghao Electronics Co., Ltd.

Room 401, Building 2, No. 21, ShijieMingzhu West Road, Shijie Town,Dongguan City, 523000 Guangdong, China

has been assessed by NSF-ISR and found to be in conformance to the following standard(s):

IATF 16949:2016

Scope of Registration:

Manufacturing of Electronic Components (coil)

Exclusions: Product Design

IATF Certificate Number: 0477007

Certificate Number: C0757779-TS1
Certificate Issue Date: 21-JUN-2023
Registration Date: 18-JUN-2023

Expiration Date *: 17-JUN-2026

Sameer Vachani

Senior Director, NSF-ISR



NSF International Strategic Registrations

789 North Dixboro Road, Ann Arbor, Michigan 48105 | (888) NSF-9000 | www.nsf-isr.org



管理体系认证证书

兹由国恒认证检测(广东)有限公司授予:

东莞市鹏昊电子有限公司

统一社会信用代码: 91441900324840612M 注册证书号: GEC509E23062801R01

本公司已对上述组织依如下认证地址及认证范围进行审核,确认其 环境管理体系符合**GB/T24001-2016(ISO14001:2015)**标准, 并在遵循相关认证准则和法律法规前提下,准予该组织的认证注册。

注册地址:中国广东省东莞市石碣镇石碣明珠西路21号2栋401室. 审核地址:中国广东省东莞市石碣镇石碣明珠西路21号2栋401室.

认证范围:铜线圈的生产相关的环境管理活动.

(公正性告知:以上获证信息仅代表该组织本审核周期内可获认证之活动,不含其可能从事之其他活动)

评定委员会授权签发:

到森

首次注册日期: 2023年8月28日

注册有效截止日期: 2026年8月27日

本公司按规定授权本认证证书注册

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询, 获颁证书次年起,该组织必须定期接受监督审核并经加贴审核合格防伪标签方继续有效.

发证机构: 国恒认证检测(广东)有限公司

联系电话: 0769-87133989

公司网站: www.ghrzcn.com

注册地址:广东东莞樟木头长虹大厦22幢

1211-1212

(广东)	监督1	监督2	二维码
证书专用章			



Certificate of Registration

The Accreditation Board of G-Eternal Certification & Inspection (GuangDong) Co., Ltd. Hereby grants to:

Dongguan PengHao Electronics Co., LTD.

Unified Social Credit Code: 91441900324840612M Registration No.: GEC509E23062801R01

The right to be listed in the Directory of Registered Companies of the CNCA in respect of the services listed below. These services shall be offered by the Registered Company at or from only the active business address given below upon the environmental management system in compliance with GB/T24001-2016(ISO14001:2015) and involved legal requirements.

Registered Address: Room 401, Building 2, No.21, Shijie Mingzhu West Road, Shijie Town, DongGuan City, GuangDong Province, P. R. China.

Assessment Address: Room 401, Building 2, No.21, Shijie Mingzhu West Road, Shijie Town, DongGuan City, GuangDong Province, P. R. China.

Scope: The Manufacture of Copper Coils and Management of Related Environmental Aspects.

(Please note that the above scope represents the certified activity of the named organization and as such, the organization may undertake additional activities that are not covered under this certification).

Signed for and on behalf of the Board

General Manager:

Date of Initial Registration: 28th Aug. 2023 Re-Certification Before: 27th Aug. 2026

............

This Certificate of Registration is granted subject to the Regulations approved by the Board.

The information of this certificate can be searched on the website of CNCA (www.cnca.gov.cn).

The certified organization should apply for regular audit to maintain its qualification and post the issued labels.

Issued by: G-Eternal Certification & Inspection (GuangDong) Co.,Ltd.

TEL: 0769-87133989

Website: www.ghrzcn.com

Address: Rm. 1211-1212.Building22, ChangHong Mansion,Zhangmutou, Dongguan,Guangdong,P.R.China.

が、	SV1	SV2	QR CODE
证书专用章			



管理体系认证证书

兹由国恒认证检测(广东)有限公司授予:

东莞市鹏昊电子有限公司

统一社会信用代码:91441900324840612M 注册证书号:GEC509Q23062801R01

本公司已对上述组织依如下认证地址及认证范围进行审核,确认其质量管理体系符合**GB/T19001-2016(ISO9001:2015)**标准,并在遵循相关认证准则和法律法规前提下,准予该组织的认证注册。

注册地址:中国广东省东莞市石碣镇石碣明珠西路21号2栋401室. 审核地址:中国广东省东莞市石碣镇石碣明珠西路21号2栋401室.

认证范围:铜线圈的生产.

(公正性告知:以上获证信息仅代表该组织本审核周期内可获认证之活动,不含其可能从事之其他活动)

评定委员会授权签发:

到森

首次注册日期: 2023年8月28日

注册有效截止日期: 2026年8月27日

本公司按规定授权本认证证书注册

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询, 获颁证书次年起,该组织必须定期接受监督审核并经加贴审核合格防伪标签方继续有效.

发证机构: 国恒认证检测(广东)有限公司

联系电话: 0769-87133989

公司网站: www.ghrzcn.com

注册地址:广东东莞樟木头长虹大厦22幢

1211-1212

(广东)	监督1	监督2	二维码
证书专用章			



Certificate of Registration

The Accreditation Board of G-Eternal Certification & Inspection (GuangDong) Co., Ltd. Hereby grants to:

Dongguan PengHao Electronics Co., LTD.

Unified Social Credit Code: 91441900324840612M Registration No.: GEC509O23062801R01

The right to be listed in the Directory of Registered Companies of the CNCA in respect of the services listed below. These services shall be offered by the Registered Company at or from only the active business address given below upon the quality management system in compliance with GB/T19001-2016(ISO9001:2015) and involved legal requirements.

Registered Address: Room 401, Building 2, No.21, Shijie Mingzhu West Road, Shijie Town, DongGuan City, GuangDong Province, P. R. China.

Assessment Address: Room 401, Building 2, No.21, Shijie Mingzhu West Road, Shijie Town, DongGuan City, GuangDong Province, P. R. China.

Scope: The Manufacture of Copper Coils.

(Please note that the above scope represents the certified activity of the named organization and as such, the organization may undertake additional activities that are not covered under this certification).

Signed for and on behalf of the Board

General Manager:

Date of Initial Registration: 28th Aug. 2023 Re-Certification Before: 27th Aug. 2026

This Certificate of Registration is granted subject to the Regulations approved by the Board.

The information of this certificate can be searched on the website of CNCA (www.cnca.gov.cn).

The certified organization should apply for regular audit to maintain its qualification and post the issued labels.

Issued by: G-Eternal Certification & Inspection (GuangDong) Co.,Ltd.

TEL: 0769-87133989 Website: www.ghrzcn.com

Address: Rm.1211-1212.Building22, ChangHong Mansion,Zhangmutou, Dongguan,Guangdong,P.R.China.

(广东)	SV1	SV2	QR CODE
证书专用章			